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Schriftelijke vragen
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester.

Fractie: PVV

Onderwerp: Autodemontagebedrijf Niks

Datum: 9 maart 2020

Beantwoording: schriftelijk

Inleiding:

In Dagblad Tubantia lazen we zaterdag jl. een artikel over de jarenlange strijd van de familie Niks om 
hun bedrijf toekomstbestendig te maken. Al 17 jaar is deze familie hiermee bezig, diverse 
conceptovereenkomsten en intentieverklaringen zouden dit onderstrepen.

De Partij voor de Vrijheid heeft dan ook een aantal vragen:

1. Klopt de informatie in het artikel dat de familie Niks al vanaf 2003 aangegeven heeft uit te 
willen breiden? Zo nee, vanaf welk jaar dan?
Antwoord: Ja

2. Klopt het de familie in het bezit is van verschillende conceptovereenkomsten en 
intentieverklaringen waarmee de gemeente aangeeft tegemoet te zullen komen aan de wens van dit 
bedrijf om uit te breiden? Zo nee, kunt u dit toelichten waarom dit niet zo is.
Antwoord: Ja

3. Klopt het dat één van de oorzaken van de jarenlange strijd van de familie te maken heeft 
gehad met de vijf wisselingen van een projectleider? Zo ja, hoe kon dit dan gebeuren? Waarom is er 
intern dan niemand geweest die de familie Niks verder heeft geholpen? Waarom deze aanvraag dan 
afhankelijk laten maken van de beschikbaarheid van één persoon/functie? Zo nee, waarom klopt deze 
bewering niet dat het hiermee te maken had?
Antwoord: Het klopt dat er verschillende projectleiders zijn geweest. De vertraging wordt echter 
veroorzaakt doordat gemeente Twenterand een aanbodoverschot qua bedrijventerreinen heeft. 
Hierdoor moest de keuze gemaakt worden om de uitbreiding van bedrijventerreinen Garstelanden 
oost in twee fases te realiseren. Medio 2010 is de toen geplande uitbreiding van 3 ha terug gebracht 
naar 1,5 ha. Op dit moment wordt gewerkt aan de volgende uitbreiding van bedrijventerrein 
Garstelanden met 1,5 ha. De realisatie van deze uitbreiding duurt langer dan gewenst en staat op dit 
moment op een laag pitje door de stikstof / PFAS problematiek.

4. Heeft de gemeente toegezegd aan de familie Niks om met een stikstofberekening te komen? 
Wanneer was dit? In het artikel geeft de wethouder aan dat de vertraging komt vanwege de mogelijke 
plannen van het metaalbedrijf Doldersum. Kan er geen separaat rapport worden opgemaakt t.b.v. de 
familie Niks?
Antwoord: Voor de uitbreiding van bedrijventerrein Garstelanden moet, gezien de ligging aan de 
Engbertsdijksvenen, een stikstofberekening worden uitgevoerd. De berekening betreft de totale 
depositie van de bedrijven. Daarom is het relevant om te weten welke bedrijfsactiviteiten Doldersum 
(en Niks) willen doen op hun kavels. Hierover is in december 2019 gecommuniceerd. Eerst moet de 
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juiste stikstofberekening worden vrij gegeven. Vervolgens moet gekeken worden wat de 
consequenties zijn van de berekeningen. 

Kunt u aangeven met hoeveel het aantal vervoersbewegingen gaat toenemen wanneer het bedrijf 
zich heeft uitgebreid? 
Antwoord: Dit is bij ons niet bekend. 

5. Kunt u ons informeren over de rol van de provincie in dit hele verhaal? Van de afgelopen 17 
jaar tot en met heden? Welke eisen heeft de provincie gesteld aan de gemeente alvorens te kunnen 
komen met een goedkeuring van de plannen? In welke stadium zitten we nu??
Antwoord: Met de provincie vindt overleg plaats over de uitbreiding van bedrijventerrein 
Garstelanden. De uitbreiding van Garstelanden is onderdeel van de Regionale afspraken 
bedrijventerreinen. Het stedenbouwkundig bureau is hier op dit moment mee bezig, het 
ontwerpbestemmingsplan heeft ter inzage gelegen. 

6. Wat gaat het college doen op korte termijn om te zorgen dat de familie Niks uit kan breiden? 
Welke stappen zullen er worden ondernomen? Kunt u aangeven wanneer de familie Niks te horen 
krijgt of de plannen wel of niet gerealiseerd kunnen worden?
Antwoord: Het bestemmingsplan wordt afgerond. Er ligt een zienswijze die beantwoord moet 
worden. Aanvullende bodemonderzoeken worden uitgezet  n.a.v. vondst verontreiniging en opstarten 
(kleine) sanering. Voortgang is afhankelijk van oplevering van de stikstof berekening. Wanneer er 
duidelijkheid is over de stikstof depositie komt er duidelijkheid over wel / niet doorgaan uitbreiding 
Garstelanden en uitbreiding individuele ondernemers. 
 
7. Kan de Partij voor de Vrijheid Overijssel iets betekenen voor deze ondernemer? Welke 
opdracht geeft de wethouder de provinciale politiek mee?
Antwoord: De wethouder geeft geen opdracht aan de provincie.  

8. Indien de gemeente Twenterand op dit moment gewoon een fiat geeft voor de uitbreiding, wat 
zijn dan de consequenties? Is de gemeente Twenterand niet veel te voorzichtig met dit soort 
aanvragen? In plaats van steeds met het vingertje te wijzen naar de provincie kan de gemeente toch 
ook autonome maatregelen nemen? Kunt u aangeven welke tools u eventueel in handen heeft om de 
provincie buitenspel te zetten? En indien u deze heeft, gaat u hier dan gebruik van maken?
Antwoord: Als de gemeente het plan in de huidige vorm doorzet zonder in te gaan op de zienswijze 
van de provincie kan de provincie tegen het besluit in beroep gaan bij de Raad van State. Omdat er 
geen stikstofberekening is gemaakt zal het plan de toets van de Raad van State niet doorstaan. Dit is 
dus geen snelle oplossing.

9. Is de gemeente Twenterand niet bang dat de familie Niks uiteindelijk de boel bij elkaar pakt en 
de gemeente Almelo of Rijssen-Holten gaat opzoeken? Zo nee, waarom niet?
Antwoord: Onze inzet is erop gericht om ondernemers maximaal te faciliteren. 

10. Is de gemeente Twenterand dat hele stikstofgeneuzel niet zat? En schieten we ons 
economisch niet enorm in de voeten met dat stukje nagemaakte natuur Engbertsdijksvenen dat veel 
te veel gemeenschapsgeld kost? Terwijl ze net over de grens zich niets aantrekken van onze 
zogenaamde stikstof discussie omdat men daar met andere normen werkt. De PVV vindt het een 
oneerlijk speelveld wanneer de familie Niks mogelijk een uitbreiding wordt onthouden vanwege de 
stikstofmaterie terwijl ze een paar kilometer over de grens hun gang kunnen blijven gaan. Bent u het 
met ons eens?
Antwoord: Nee, dit zijn we niet met u eens. 
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De PVV vindt dat dit bedrijf moet kunnen uitbreiden en verwacht van de gemeente maximale 
inspanning om te zorgen dat demontagebedrijf Niks haar uitbreidingsplannen kan verwezenlijken. En 
indien er in het verleden keiharde toezeggingen zijn gedaan, vindt de PVV dat we deze beloftes zo 
spoedig mogelijk moeten inlossen.


